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Wij geven u onze zienswijze en maken bezwaar tegen IM-L 12-001, nl.: 
 
De vergunningsaanvraag BASF Plant Science  
Op 28 augustus 2012 heeft het Ministerie van Infrastructuur en Milieu (hierna: IenM ) van BASF Plant 
Science te Ludwigshafen een vergunningaanvraag op grond van het Besluit genetisch gemodificeerde 
organismen milieubeheer (hierna: Besluit GGO) ontvangen voor introductie in het milieu van genetisch 
gemodificeerde organismen. De aanvraag is geregistreerd met het kenmerk IM-L 12-001.  
De aanvraag betreft kleinschalige werkzaamheden met genetisch gemodificeerde aardappelplanten 
met een verlaagd amylosegehalte. De werkzaamheden zijn voorgenomen plaats te vinden in de 
gemeente Steenbergen, Borger-Odoorn, Lingewaard en Overbetuwe.  
Op grond van het Besluit ggo dient de Staatssecretaris van IenM, in overeenstemming met de 

Staatssecretaris van Economische Zaken, Landbouw en Innovatie op deze aanvraag te beslissen. 

(advertentie Volkskrant 8-11-2012.) 

Wij vinden dit zeer onverantwoord! Hoe zeker bent u er van, dat er geen schadelijke effecten in de bodem 

op zullen treden, afgezien van het feit, of er eigenlijk wel enig voordeel zal zijn. Het planten van een 

gentech aardappel kan erg gevaarlijk zijn, er is geen mogelijkheid om het GMO uit het milieu terug te 

halen. Zie op termijn ook: http://www.gentechvrij.nl/aardamyl.html  
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We give our zienswijze (vision)  and protest against IM-L 12-001: 
 

Application of BASF Plant Science of the 28
th

 of August 2012 for the release into the 
environment of potato line AV43-6-G7 with an altered starch compositionaccording to the 
Genetically Modified Organisms Decree, 2013 – 2017 Mark is IM-L 12-001 
the subject of the notification 
Field trials shall be conducted with a genetically modified potato line into which a 
potato gbss gene fragment in inverted repeat orientation relative to the potato 
gbss promoter fragment has been inserted. The aim of the genetic modification 
was to reduce the amylose fraction in the starch of the potato tuber. 
the activities involved 
A genetically modified potato line will be grown in the field at Steenbergen, Borger-Odoorn, 
Lingewaard and Overbetuwe. Cultivation will take 
place according to conventional agricultural practice. 
To start up the activities 
The first year of experimental cultivation will be 2013. Last 2017. 

 

We think it is irresponsible to plant GMO potatoes in the open soil! Are you sure, that no bad effects will 

occur in the soil? Are there any benefits for us or for the environment? Planting of GM-crops can be very 

dangerous, it cannot recalled from the environment. Within a period also see: 

http://www.gentechvrij.nl/aardamyl.html  
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